
Jag vill vara Din och hela Österbottens 

starka röst i riksdagen. Med min 

erfarenhet vill jag fortsätta jobba  

för ett samhälle där man bryr sig,  

för ett företagarvänligt, öppet  

och tvåspråkigt Finland.

anna-maja henriksson 

Det sociala samvetet finns alltid 

närvarande när Anna-Maja sitter  

med och fattar beslut

Vad andra säger om Anna-Maja

Mina vänner, oberoende av parti och språk, talar med vördnad 
om Anna-Maja som politiker. Hon är kunnig, saklig, vänlig och vet 
vad hon talar om. Henne vill vi se också i nästa riksdag. 
elisabeth rehn, minister

Jag beskriver gärna Anna-Maja med tre K. Hon är Kunnig,  
Klok och Ko-lugn. 
jan-erik enestam, tidigare partiordförande och minister

Vår justitieminister är en smart och målmedveten arbetsmyra 
med sinne både för stora helheter och viktiga detaljer. 
malin brännkärr, ministergruppens specialmedarbetare

Politiken behöver personer som är tillräckligt modiga att driva 
också svåra frågor. Personer som står stadigt när det blåser hårt. 
Anna-Maja Henriksson är en sådan person. 
ulla-maj wideroos, riksdagsledamot

Min yngsta syster Anna-Maja har alltid varit en tävlingsmän-
niska. Hon älskar sport och idrott såväl då hon själv deltar som 
då hon följer med nationens idrottshjältar. Det avspeglas också i 
hennes sätt att jobba, hon biter ihop och kämpar tills hon fört sitt 
lag till framgång! 
håkan forss
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ÖSTERBOTTENS 
STARKA RÖST

www.anna-maja.fi

anna-maja.henriksson@riksdagen.fi

bloggen.fi/annamaja

@anna_maja

Anna-Maja Henriksson

annamajah

050 512 2377



 anna-maja henriksson 
•   Född 1964 och uppvuxen i en stor familj i Jakobstad, 

gift med Janne från Nurmijärvi, tvåbarnsmor, jurist, 
gillar sport och skärgårdsliv.

•   Riksdagsledamot sedan 2007 
Justitieminister 2011–2015

•   Stadsfullmäktig i Jakobstad sedan 1997, 
stadsstyrelsens ordförande 2001–2009, 
stadsfullmäktiges ordförande 2009–2011

•   SFP:s viceordförande 
Medlem av Österbottens landskapfullmäktige

•   Till familjen hör också hunden Romeo

Sund ekonomi garanterar välfärd 
Vi kan inte fortsätta skuldsätta oss. Ekonomin måste fås i balans. 
För att rädda välfärden behöver vi tänka i nya banor. Vi behöver 
höja sysselsättningen och jobba längre. Samtidigt behövs mer 
flexibilitet i arbetslivet. Vi skall förnya Finland! Det måste göras 
på ett sådant sätt att vi tryggar situationen för de mest utsatta. 
Det behöver finnas ett starkt socialt samvete med vid borden där 
besluten fattas. 
 

Fungerande vård och omsorg 
Folkhälsoarbetet och en fungerande vård är A och O för 
befolkningen. Oberoende av ålder, inkomst och språk skall 
vården fungera då vi behöver den. Större samverkan mellan olika 
vårdinrättningar kommer att behövas. Patienten skall stå i fokus. 
Inte byråkratin eller vårdens administration. Också som äldre 
skall du kunna lita på att du i alla skeden får en mänsklig vård 
och behandlas med respekt. Systemet med servicesedlar borde 
utvecklas och bli ett reellt alternativ i vården, vi skall också satsa 
på närståendevårdarna.

Vi skall satsa på skolan
Finlands framtid är våra barn och unga. Skolan är vår kronjuvel. 
Det är genom bildning och utbildning vi bygger morgondagens 
Finland. Låt mig slå fast att vi nu har sparat färdigt på skolan.
Det skall finnas tillgång till frivilligt ”eftis” eller klubbverksamhet 
i skolorna. Stödpersonal ska finnas då den behövs och klasserna 
ska vara lagom stora. 

Svenska språket kräver bevakning
Saker sköter sig inte av sig själva. En minoritet måste alltid själv 
värna om sina rättigheter. Det gäller också finlandssvenskarna. 
Om vi tror att de svenska frågorna löser sig utan vår egen aktiva 
medverkan – ja då misstar vi oss. Jag fortsätter gärna att kavla upp 
ärmarna och jobba hårt för att verkställa National språksstrategin i 
praktiken och för att de språkliga aspekterna ska beaktas i allt 
beslutsfattande. Vi behöver starka svenska strukturer för att på 
sikt trygga skola, dagvård och vård på svenska!
 

Arvskatten bör slopas på sikt
Sverige slopade arvskatten 2005 och Finland skall ha det som ett 
långsiktigt mål. Arvsskatten i nuvarande form kan gott ersättas 
med en skatt på överlåtelsevinst  som betalas då man säljer 
egendomen. 

Österbottens starka röst
Vi behöver en aktiv intresse bevakning av de österbottniska 
frågorna i riksdagen. Såväl i smått som stort behöver den 
österbottniska rösten höras också i Helsingfors. Jag är beredd att 
fortsätta det viktiga arbetet med all kraft.  Nu måste Riksväg 8 
stå i tur då det gäller viktiga vägprojekt. Flygfälten i Kronoby och 
Vasa, samt trafiken till dem måste tryggas.

Företagande, kunskap och hälsa
Vårt land behöver duktiga företagare och ett starkt näringsliv. 
Företagen skapar arbetsplatser och därigenom välfärd. Vi 
har orsak att ytterligare underlätta pappersexercisen kring 
arbetsgivarrollen.

De unga – vår framtid
Tanken med ungdomsgarantin är bra, nu behöver den bara fås att 
fungera bättre i praktiken. Det är viktigt att alla unga kan 
garanteras en studieplats.Terminsavgifter säger jag nej till! Vi ska 
slopa inkomst gränserna då det gäller hur mycket en studerande 
får förtjäna.

Vi behöver en aktiv familjepolitik
Jag vill se en helhetsreform av föräldraledighetssystemet. 
Vi behöver ett system som ger flexibilitet och befrämjar 
jämställdheten på arbetsmarknaden.

Plock från Anna-Majas period  
som justitieminister
•  Landets första nationalspråksstrategi 

•  Snabblånelagstiftningen har skärpts

•  Ersättning till personer som internerades efter 
fortsättningskriget

•  Våldtäktslagstiftningen har skärpts

•  Ny diskrimineringslag som förbjuder diskriminering och 
förpliktar att främja likabehandling

•  Förkortade betalningstider mellan företag

•  Skuldsaneringslag som möjliggör skuldsanering  
också för småföretagare

•  Ny teckenspråkslag som främjar förverkligandet  
av de teckenspråkigas språkliga rättigheter

•  Pengar för Jakobstads hamnväg 

•  Smedsby omfartsväg och Österbottens landskapsplan  
som möjliggör IKEA-etablering

•  Finansiering för elektrifiering av järnvägen Bennäs–Alholmen

•  Tryggat Viexpos verksamhet

•  Finansiering till Luckan, After Eight och Understödsföreningen 
för missbrukarvård i Malax via RAY:s utdelning

•  Pengar för att utvidga språkbad till hela landet

•  Bevarandet av Nylands brigad och Vasa Hovrätt

•  Polisdistrikt med huvudort i Vasa även efter polisreformen


